
  

 

 

INFOBREV NY DEPÅ     NR 1-2020 

Det kan knappast ha undgått någon att vi ska flytta från nuvarande depå. Däremot har det varit 

många visor kring när. Nu börjar vi däremot närma oss upploppet och planen är att vi under hösten 

äntligen kommer att få tillgång till våra nya lokaler. 

Eftersom vi har en stor fordonsflotta och ännu fler anställda kommer det krävas en del jobb för att få 

flytten att flyta på så smidigt som möjligt. Lennart Westerling har i över ett års tid jobbat heltid med 

planeringen av flytten av verkstadens lokaler och utrustning. Tidigare har jag jobbat både på 

trafikledningen och med flyttprojektet, men från februari har även jag gått in på heltid som 

projektledare av trafikproduktionsflytten. I enkla ord är min roll att se till att vi tänkt på alla detaljer, 

stora som små. Och att vi skapat bra förutsättningar för att det jobb vi gör idag, all den trafik vi kör 

nu, kommer att rulla på lika fint även när den utgår från den nya depån. Tillsammans är det 

meningen att vi ska få fram ett svar på frågan; vi ska flytta, hur gör vi det på bästa sätt? 

Nu under våren kommer jag bland annat att jobba med att få ut information om vad som händer, hur 

bygget fortskrider och vad det innebär för oss. Det kommer finnas flera tillfällen för frågor och svar 

till exempel under medarbetarmöten. Utöver det kommer den här typen av informationsbrev skickas 

ut regelbundet med uppdateringar kring projektet. 

Har du frågor och funderingar, hör av dig till mig, 

Emma Jansson 

Projektledare för flytt av trafikproduktion 

tel 018-444 58 25 

emma.jansson@gub.se 
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